
Motion 

Till Styrelsen för S jälland. 

Bakgrund 

2025-03-27 

Energikostnader utgör en betydande del av hushållens utgifter. Genom att teckna ett 
gemensamt elavtal får alla medlemmar i bostadsrättsforeningen kan vi uppnå bättre prisavtal, 
ökad stabilitet i elpriser och en mer hållbar energianvändning. 

Syfte 

Syftet med denna motion är att utreda möjligheten att införa ett gemensamt elavtal för 
samtliga boende inom föreningen och därigenom sänka elkostnaderna samt säkerställa mer 
förmånliga och långsiktiga villkor. 

Förslag 

Jag föreslår att styrelsen: 

1. Undersöker möjligheten att upphandla ett gemensamt etavtal för samtliga lägenheter i 
föreningen. 

2. Tar in offerter från olika elleverantörer för att säkerställa bästa möjliga pris och 
villkor. 

Avslutning 

Genom att samordna elavtalen inom vår Bostadsrättsföreningen kan vi skapa en mer 
ekonomiskt och hållbar energiförsörjning. Jag föreslår därför att denna motion antas och att 
styrelsen tillsätter en arbetsgrupp för ~tt genomföra en utredning om möjligheterna att infora 
ett gemensamt elavtal. 

Mvh 

Firat Karakus 
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